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Protokół 
z XXXII sesji Rady Gminy Pępowo 

w dniu 5 listopada 2021 r. 
 

Obradom przewodniczył Zenon Rogala - Przewodniczący Rady Gminy Pępowo. Sesja 
rozpoczęła się o godzinie 12.07 i trwała do godziny 14.00. Miejsce sesji – Gminny Ośrodek 
Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej w Pępowie. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych, tj. 93,3% ustawowego składu Rady, który stanowi 15 
radnych. Nieobecna była radna Alina Patalas. Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
 W obradach uczestniczyli również: Grzegorz Matuszak – Wójt Gminy Pępowo, 
Grzegorz Wabiński – Zastępca Wójta, Kierownik WSO i USC, Katarzyna Kmiecik-Rosa – 
Sekretarz Gminy, Kinga Klozińska-Antczak – Skarbnik Gminy, Małgorzata Kęsy – Zastępca 
Skarbnika, Małgorzata Waleńska – kierownik Wydziału Rozwoju Gospodarczego, Józef 
Grobelny – kierownik Wydziału Służb Technicznych, Ewa Śląska – dyrektor SP 
w Skoraszewicach, Leszek Żelazny – dyrektor GOKSiAL, Irena Wachowiak-Szudra – radca 
prawny, Jagoda Kowalewska – inspektor ds. obsługi rady gminy i samorządów mieszkańców 
oraz Bogusław Grzelczak – informatyk. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Składanie i rozpatrywanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołów z XXX i XXXI sesji Rady Gminy Pępowo. 
6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz treści udzielonych na 

nie odpowiedzi. 
7. Informacja o pracy wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Pępowo na 
dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach i lokalach 
położonych na terenie gminy Pępowo, 

b) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 
c) ustalenia zasad i trybu korzystania ze świetlic wiejskich wraz z pomieszczeniami 

przynależnymi oraz sprzętu stanowiącego wyposażenie tych świetlic, 
d) uchwalenia programu współpracy gminy Pępowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2022, 

e) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
f) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
g) ustalenia dziennej stawki opłaty targowej, 
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h) zmiany uchwały nr XXI/160/2020 Rady Gminy Pępowo z dnia 10 listopada 
2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu 
w 2021 r., 

i) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2021-2030, 
j) zmian w uchwale budżetowej na rok 2021, 
k) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu, 
l) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu, 
m) rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Pępowo. 

9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zamknięcie sesji. 

 
 
 

W punkcie 1 – otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Zenon Rogala, który 
powitał radnych, przedstawicieli Urzędu Gminy Pępowo oraz zaproszonych gości. 
 
 W punkcie 2 – przewodniczący poprosił radnych o uruchomienie terminali do 
głosowania oraz o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 
14 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
 
 W punkcie 3 – przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 

W punkcie 4 – nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad. 
 

W punkcie 5 – przewodniczący poinformował, że protokoły z XXX i XXXI sesji Rady 
Gminy Pępowo były do wglądu w biurze Rady, gdzie każdy mógł się z nimi zapoznać, 
a ponadto radni otrzymali je w wersji elektronicznej. W związku z tym zaproponował 
przegłosowanie ich bez odczytywania. Uwag do protokołów nie zgłoszono. 

Protokół z XXX sesji Rady Gminy Pępowo przyjęto jednomyślnie –  14 głosami „za”. 
Protokół z XXXI sesji Rady Gminy Pępowo przyjęto jednomyślnie –  14 głosami „za”. Imienne 
wykazy głosowań radnych stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 

W punkcie 6 – przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 
Rady wpłynęła interpelacja radnego Zbigniewa Waleńskiego do Wójta Gminy Pępowo, 
dotycząca umieszczenia znaków ograniczających prędkość jazdy do 30 km/h 
w Krzekotowicach – na wysokości skrzyżowania z drogą powiatową, przy posesji nr 1, oraz na 
skrzyżowaniu, na wysokości sali wiejskiej. Interpelacja stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

W punkcie 7 – wójt przedstawił informację na temat swojej pracy w okresie 
międzysesyjnym – informacja w załączniku do niniejszego protokołu. Informację przyjęto bez 
uwag. 
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W punkcie 8 – rozpatrzono i podjęto uchwały w spawie: 
a) określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Pępowo na 
dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach i lokalach położonych na 
terenie gminy Pępowo – projekt uchwały omówiła kierownik WRG Małgorzata Waleńska. 
Wyjaśniła, iż przy jego opracowywaniu wzięto pod uwagę dwie uwagi zgłoszone przez radnych 
podczas wspólnego posiedzenia komisji. Pierwsza ze zmian dotyczy wykreślenia zapisu 
mówiącego o tym, że zmiana lub modernizacja systemu ogrzewania w budynkach lub lokalach 
posiadających dwa źródła ciepła, w tym jedno ekologiczne, nie będzie możliwa; obecnie, jeżeli 
ktoś posiada stary piec gazowy, a chciałby się ubiegać o dofinansowanie wymiany „kopciucha”, 
który też znajduje się w danym gospodarstwie domowym, po wykreśleniu wspomnianego 
zapisu będzie mógł taką dotację otrzymać. Drugi zapis, którego wprowadzenie sugerowano, 
dotyczy sytuacji, gdy w gospodarstwie domowym znajdują się dwa źródła ciepła, czyli 
„kopciuch” i piec gazowy; w przypadku wymiany „kopciucha” na urządzenie w piątej klasie, 
pompę ciepła lub inne urządzenie, należy przedstawić dokument likwidacji starego źródła 
ciepła, czyli „kopciucha”, natomiast piec gazowy może dalej funkcjonować. Dodała, że 
podczas uzgadniania projektu uchwały przez właściwe organy (Ministerstwo Rolnictwa oraz 
Urząd Ochrony Konkurencji i Konsumenta) pojawiła się konieczność naniesienia drobnych 
zmian w zakresie pomocy de minimis, a mianowicie uszczegółowienia przepisów oraz 
aktualizacji Dzienników Urzędowych na obowiązujące dzisiaj. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXII/228/2021 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy 
Pępowo na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach i lokalach 
położonych na terenie gminy Pępowo – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała 
stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
b) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – projekt uchwały przedstawił wójt. 
Wyjaśnił, iż chodzi o teren zlokalizowany między ul. Polną a ul. 1 Maja. Podkreślił, iż zakup 
tego gruntu jest zasadny z racji tego, że prywatny właściciel, który wydzielił tam 5 działek 
budowlanych, nosił się z zamiarem, żeby wytyczyć tam drogę wewnętrzną, jednak do gminy 
wpłynęły też wnioski od mieszkańców ul. Stanisławy Nadstawek, którzy chcieliby podzielić 
swoje działki oraz mieć zapewnioną możliwość dojazdu do wtórnie wydzielonych działek. 
W związku z powyższym zasadne jest, aby wykupić 6 m od właściciela, który jest już gotowy 
do sprzedaży działek, oraz konsekwentnie kupować po 4 m od właścicieli zamieszkałych przy 
ul. Stanisławy Nadstawek; w wyniku tego powstanie 10-metrowy pas, na którym można będzie 
zbudować drogę, która w przyszłości miałaby połączyć ul. Polną z ul. 1 Maja. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXII/229/2021 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
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c) ustalenia zasad i trybu korzystania ze świetlic wiejskich wraz z pomieszczeniami 
przynależnymi oraz sprzętu stanowiącego wyposażenie tych świetlic – projekt uchwały 
omówił zastępca wójta Grzegorz Wabiński. Wyjaśnił, iż uchwała w proponowanym brzmieniu 
ma uporządkować zagadnienia związane z korzystaniem ze świetlic poprzez określenie 
jednolitych zasad korzystania z tego rodzaju obiektów; będzie też podstawą do ustalenia 
w drodze zarządzenia wójta gminy odpłatności za wynajem takich świetlic. Dodał, że uchwała 
ma charakter ramowy, tj. reguluje, kto może korzystać ze świetlicy, czy będzie to odpłatne, czy 
nie, w jaki sposób zawiera się umowę, kto będzie miał klucze – wszystko to zostało omówione 
podczas wspólnego posiedzenia komisji. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXII/230/2021 w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania ze świetlic wiejskich wraz 
z pomieszczeniami przynależnymi oraz sprzętu stanowiącego wyposażenie tych świetlic – 
imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
 
d) uchwalenia programu współpracy gminy Pępowo z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022 – 
projekt uchwały omówił zastępca wójta Grzegorz Wabiński. Wyjaśnił, iż program współpracy 
określa obszary, kierunki i formy realizacji wspólnych zadań i współpracy gminy Pępowo 
z organizacjami pozarządowymi oraz wskazuje priorytety oraz rodzaj udzielanego przez gminę 
wsparcia organizacjom pozarządowym, które będą realizowane na podstawie partnerskich 
relacji. Utworzenie programu umożliwia rozwinięcie zakresu działań organizacji, zapewni im 
wsparcie i jest podstawą do realizacji podejmowanych działań. Wyraził przekonanie, iż 
przyczyni się to do poprawy jakości życia mieszkańców gminy oraz do lepszego rozpoznawania 
i zaspokajania, w skuteczny sposób, potrzeb społecznych. Nadmienił, że zadania priorytetowe 
na 2022 rok to; wspomaganie rozwoju społeczności lokalnych, w tym wspieranie działań 
i inicjatyw obywatelskich na rzecz rozwoju gminy i więzi lokalnych; wspieranie amatorskiego  
ruchu artystycznego, artystycznych imprez środowiskowych i innych projektów kulturalnych 
integrujących społeczność lokalną; zadania z zakresu organizacji różnych form wypoczynku 
letniego dla dzieci, młodzieży i osób starszych; pomoc i integracja społeczna ze szczególnym 
uwzględnieniem osób starszych; wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu  
wśród  dzieci,  młodzieży szkolnej i osób dorosłych. Dodał, iż co roku w konkursie bierze udział 
kilka organizacji z terenu gminy Pępowo i wyraził nadzieję, że w tym roku również pojawią się 
organizacje chętne do skorzystania z pomocy. Podkreślił, iż działania te przekładają się na 
dobre relacje z mieszkańcami. Dodał, że wysokość środków na realizację programu zostanie 
określona w budżecie gminy Pępowo na rok 2022.  
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXII/231/2021 w sprawie uchwalenia programu współpracy gminy Pępowo z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 



5 
 

rok 2022 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
 
W tym miejscu przewodniczący ogłosił 10-minutową przerwę w obradach. Po przerwie 
kontynuowano realizację punktu 8. porządku obrad XXXII sesji Rady Gminy Pępowo. 
 
e) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – wójt podziękował radnym 
za rzeczową dyskusję podczas posiedzenia komisji i poinformował, że uzgodnione wówczas 
poprawki zostały naniesione, nad czym czuwał skarbnik gminy oraz zastępca skarbnika. 
Stwierdził, iż proponowana podwyżka podatków jest rozsądna i zaplanowana. Podkreślił, że 
inflacja wynosi ok. 7% i ma być jeszcze większa, natomiast podwyżka podatków została 
zaplanowana na poziomie średnio 4,5%, przy czym przedsiębiorców potraktowano nieco 
łagodniej; podatek od budynków, w których prowadzona jest działalność gospodarcza, 
wzrośnie o ok. 4%, natomiast od gruntów, które są związane z prowadzeniem działalności 
gospodarczej – o ok. 3,8%. Wyraził przekonanie, iż ta propozycja spełnia oczekiwania 
wszystkich. Podatek od budynków pozostałych wzrośnie natomiast o niecałe 6% i będzie 
wynosił 5,40 zł, a podatek od budynków mieszkalnych wzrośnie o 5,2%, przy czym kwota 0,81 
zł nie jest wysoka w porównaniu do stawek obowiązujących w sąsiednich gminach. 
Podsumował, że propozycje podatkowe zostały rozsądnie zaplanowane, są wyważone, a zysk 
dla budżetu będzie oscylował w kwocie 170 tys. zł. Skonstatował, iż nie jest to kwota, która 
postawiłaby budżet na nogi; lepiej jednak co roku sukcesywnie podnosić podatki, niż „zostać 
z tyłu” i doprowadzić do sytuacji, kiedy konieczne będzie dokonanie podwyżek rzędu 20-30%. 
Dodał, że podatek transportowy pozostanie na poziomie zaproponowanym przez ministerstwo, 
czyli 3,6%, a opłata targowa będzie wynosić 35 zł. Zwrócił się do Rady z prośbą o przyjęcie 
zaproponowanych stawek. 
- Przewodniczący – potwierdził, że poprawki, o których wspomniał wójt, zostały naniesione na 
projekty uchwał. Upewnił się, czy wszyscy radni otrzymali poprawione projekty. Radni 
potwierdzili fakt otrzymania poprawionych projektów i nie zgłosili uwag. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXII/232/2021 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – imienny 
wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
f) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych – 
przewodniczący poinformował, iż uchwała została szczegółowo omówiona na wspólnym 
posiedzeniu komisji i potwierdził, iż nie ma w tej materii żadnych rewelacji, ponieważ 
proponowane stawki są zgodne z tym, co określiło ministerstwo. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXII/233/2021 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
– imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
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g) ustalenia dziennej stawki opłaty targowej – przewodniczący zapytał, czy ktoś ma 
jakieś pytania. Wobec braku zgłoszeń nadmienił, że proponowana stawka za sprzedaż towarów 
od jednego stanowiska to 35 zł, natomiast za sprzedaż towarów w handlu obwoźnym – 10 zł. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXII/234/2021 w sprawie ustalenia dziennej stawki opłaty targowej – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
h) zmiany uchwały nr XXI/160/2020 Rady Gminy Pępowo z dnia 10 listopada 2020 r. 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2021 r. – projekt 
uchwały omówiła skarbnik gminy Kinga Klozińska-Antczak. Wyjaśniła, iż proponowane 
zmiany dotyczą uchylenia trzech punktów, dotyczących następujących zadań: przebudowy 
chodnika przy drodze powiatowej w Czeluścinie, przebudowy chodnika przy drodze 
powiatowej w Pępowie oraz przebudowy drogi powiatowej Siedlec-Pępowo. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXII/235/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXI/160/2020 Rady Gminy Pępowo z dnia 
10 listopada 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu 
w 2021 r. – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
 
i) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2021-2030 – 
szczegółowe uzasadnienie do projektu uchwały odczytała skarbnik gminy Kinga Klozińska- 
-Antczak. Jak wyjaśniła, proponowane zmiany WPF na lata 2021-2030 są zgodne ze zmianami 
w budżecie gminy na 2021 rok. Dodatkowo dodano trzy przedsięwzięcia, które będą 
realizowane w latach 2021-2022: pierwsze z nich dotyczy poprawy bezpieczeństwa 
pożarowego w Szkole Podstawowej w Pępowie, drugie – rewitalizacji centrum Pępowa wraz 
z budową biblioteki publicznej, infrastrukturą towarzyszącą oraz odrestaurowaniem budynku 
„Szpitalika”, trzecie natomiast – rewitalizacji i rewaloryzacji przyrodniczej stawów w Pępowie 
wraz z budową infrastruktury turystycznej. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXII/236/2021 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 
2021-2030 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 
 
j) zmian w uchwale budżetowej na rok 2021 – szczegółowe uzasadnienie do projektu 
uchwały odczytała skarbnik gminy Kinga Klozińska-Antczak. Jak wyjaśniła, proponuje się 
dokonanie zmian zarówno po stronie dochodów, jak i po stronie wydatków. 
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Dyskusja: 
- Radny Ireneusz Matyla – odnosząc się do działu 926 Kultura fizyczna zapytał, na co 
przeznaczona zostanie kwota 9 tys. zł zabezpieczona na „zakup materiałów i wyposażenia”. 
- Skarbnik – wyjaśniła, iż są to wydatki związane z organizacją Biegu Niepodległości – 
zaplanowane wcześniej środki okazały się niewystarczające. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXII/237/2021 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2021 – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
k) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu – projekt uchwały omówiła 
skarbnik gminy Kinga Klozińska-Antczak. Wyjaśniła, iż proponuje się udzielenie pomocy 
finansowej powiatowi gostyńskiemu na rok 2022 w formie dotacji celowej na dwa zadania. 
Pierwsze z nich dotyczy przebudowy drogi powiatowej w Ludwinowie na odcinku od 
skrzyżowania z drogą do Kościuszkowa – do kwoty 200.000,00 zł; drugie zadanie  
to dofinansowanie bieżącej działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Piaskach – jest 
to kwota 3.000,00 zł. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXII/238/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu – 
imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
l) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu – projekt uchwały omówiła 
skarbnik gminy Kinga Klozińska-Antczak. Wyjaśniła, iż proponuje się udzielenie z budżetu 
gminy pomocy rzeczowej powiatowi gostyńskiemu na rok 2022 do kwoty 15.000,00 zł 
z przeznaczeniem na realizację zadania dotyczącego modernizacji ciągu pieszo-rowerowego 
w Czeluścinie. Dodała, iż chodzi o tory kolejowe. 
- Przewodniczący – stwierdził, iż temat jest znany – ścieżka została pobudowana przed torami 
i za torami, jednak brakuje przejścia przez tory. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXII/239/2021 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu – imienny 
wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
m) rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Pępowo – opinię Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Rady Gminy Pępowo z dnia 26 października 2021 r. przedstawił radny Radosław 
Sobótka – przewodniczący Komisji. Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
- Przewodniczący – zapytał, czy ktoś chciałby się odnieść do tego, co przedstawił 
przewodniczący komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Wobec braku zgłoszeń nadmienił, że 
projekt uchwały został dogłębnie przeanalizowany podczas komisji wspólnych. 
Dyskusja – brak. 
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Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXII/240/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Pępowo – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 
W punkcie 9 – wolne głosy i wnioski – głos zabrali: 

- Radny Walerian Szafraniak – zgłosił, że podczas wichury roztrzaskane zostały lustra na 
skrzyżowaniu w Czeluścinku i w Pępowie, na skrzyżowaniu ul. Szkolnej z ul. Promienistą. 
- Józef Grobelny – poinformował, iż w przerwie uzgodnił z wójtem, że dwa lustra zostaną 
zakupione i wymienione. Dodał, że mieszkanka Pasierb również wystosowała obszerny 
wniosek o umieszczenie lustra w Pasierbach na tzw. wyrzutni, gdzie miało dochodzić do 
licznych kolizji, jednak należałoby przeanalizować jego zasadność, ponieważ żadne tego typu 
zdarzenia nie były zgłaszane. 
- Grzegorz Wabiński – przyznał, iż nie przypomina sobie, aby miejscowa jednostka OSP 
uczestniczyła w działaniach w tym miejscu. Dodał, że być może zadysponowano wówczas 
OSP Kobylin. 
- Józef Grobelny – poinformował, że wykonał już dokumentację fotograficzną i w najbliższym 
czasie przeanalizuje ją wspólnie z wójtem; jeśli będzie taka potrzeba, zakupione zostanie trzecie 
lustro. 
- Radny Ireneusz Matyla – odnosząc się do sprawozdania z działalności wójta zapytał, czy 
w KZGRL zapadły już jakieś konkretne decyzje dotyczące podwyżek za śmieci, ponieważ wójt 
wspomniał, że takowe się szykują. 
- Wójt – odparł, że posiada pewną wiedzę dotyczącą proponowanej kwoty podwyżki, jednak 
na 9.11. zwołane zostało zgromadzenie wszystkich udziałowców związku i nie chciałby 
wyprzedzać faktów. Zaznaczył, że 35 zł to górna stawka ustawowa, której nie można 
przekroczyć, choćby nawet sprawy finansowe związku układały się niepomyślnie, jednak na 
pewno nie będzie to stawka tej wysokości – mowa jest raczej o kwocie rzędu 32-33 zł. Trzeba 
jednak brać pod uwagę, że sąsiedni związek „SELEKT” z siedzibą na terenie gminy Czempiń 
od listopada wprowadził stawkę 35 zł. Z takim zamiarem nosi się też „EKO-SIÓDEMKA”, 
czyli związek działający na terenie powiatu krotoszyńskiego. Nadmienił, iż nie jest tajemnicą, 
że w systemie finansowym związku [KZGRL] brakuje ok. 12 mln zł w rozliczeniu rocznym. 
- Przewodniczący – podsumował, że szczegóły będą znane po 9 listopada. 
- Radny Zbigniew Waleński – zwrócił się do wójta z pytaniem, na jakim etapie są prace 
projektowe związane z modernizacją pomieszczenia po sklepie znajdującego się przy sali [w 
Krzekotowicach]. Zapytał ponadto, czy II etap budowy chodnika zostanie zrealizowany w tym 
roku. 
- Wójt – poprosił kierownik M. Waleńską o udzielenie szczegółowych informacji. 
Poinformował, że wykonawca wszedł już na roboty do Skoraszewic, a w następnej kolejności 
będą to Krzekotowice i Magdalenki. 
- Małgorzata Waleńska – poinformowała, że termin wykonania prac upływa w połowie 
listopada, jednak wykonawca zgłaszał już, że jest problem z dostawą materiałów budowlanych. 
Część kostki została wprawdzie zakupiona przez Starostwo Powiatowe w Gostyniu, które po 
części jest inwestorem w pasach dróg powiatowych, natomiast wykonawca zgłaszał, na razie 
bez oficjalnego wniosku, że ma małe opóźnienie z uwagi na opóźnienia w dostawach także na 
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innych robotach budowlanych, zatem jego kalendarz inwestycyjny nieco się przesunął. 
Zapewniła, że robota na pewno zostanie wykonana w tym roku. 
- Wójt – poinformował, że projekt dotyczący przebudowy budynku świetlicy 
w Krzekotowicach również jest na ukończeniu i dokumentacja powinna znaleźć się „na biurku” 
do końca listopada. 
- Małgorzata Waleńska – potwierdziła, iż z początkiem grudnia dokumentacja powinna być „na 
biurku” i takie było założenie, aby w tym roku zaprojektować, uzyskać niezbędne decyzje, 
natomiast zrealizować zadanie w roku przyszłym. 
- Wójt – podziękował Radzie za podjęcie uchwały w sprawie skargi i zapowiedział podjęcie 
dalszych kroków w tej sprawie. Podkreślił, iż celowo nie angażował się w ten temat, aby nie 
zostać posądzonym o to, o czym pisze skarżąca, czyli że wójt naciska, wymusza, ponieważ nic 
takiego nie miało miejsca – i Rada najwyraźniej również ma takie odczucie. Ponadto 
podziękował Radzie za podjęcie rozsądnej, gospodarskiej decyzji w sprawie podatków. 
Wójt zaprosił wszystkich do udziału w obchodach Święta Niepodległości i pokrótce omówił 
dwudniowy (10-11 listopada) program obchodów, ze szczególnym uwzględnieniem Biegu 
Niepodległości. Nawiązując do wcześniejszej wypowiedzi radnego Ireneusza Matyli stwierdził, 
że koszty – związane m.in. z zakupem okazałych medali dla biegaczy w formie konturu Polski 
z pępowskim logo – mogą być nieco przewymiarowane i wyraził nadzieję, że być może pojawią 
się jakieś oszczędności z tego tytułu. 
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 
W punkcie 10 – w związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

XXXII sesję Rady Gminy Pępowo. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
  Protokołowała                                                           Przewodniczący 
 

        Jagoda Kowalewska                                                        Zenon Rogala 


